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Barn och utbildningsnämnden
Sal 1:11 Agneberg Norra, k1.08:30

Roger Ekeroos (M), Ordforande
Camilla Johansson (C), 1:e vice ordfijrande
Caroline Henriksson (UP), 2:evice ordfiirande $$ 218-223
Niklas Moe (M)
Sonny Persson (S)
Pierre Markström (C) $$ 224-227, $$ 230-243
Carl-Gustav Gustafsson (L)
Anibal Rojas Jorquera (KD)
Hampus Bergman (S)
Veronica Vendel (S)
Marie-Louise Ekberg (S)
Kr zy sztof Swiniarski ( S D)
Martin Pettersson (SD)

Thomas Hesselroth (L) ersätter Pierre Markström (C) $$ 218-223
Majvor Abdon (UP) ersätter Caroline Henriksson (UP) $$ 224-227, 5S
230-243

Thomas Hesselroth (L) $$ 224-227, $$ 230-243
Karin Engdahl (S)
Kerstin Joelsson-Wallsby (V)
Vivian Fräknefiord (MP)
Majvor Abdon (UP) $$ 218-223

Sommontröde
Plots och lid

[edomöler

Tjönstgöronde ersötlore

Ersöttore

Ulses ott juslero
Jusleringens plois och tid

Underskrift sekreterore

Underskritt ordföronde

U nderskritl jusleronde

Anibal Rojas Jorquera (KD)
Stadshuset 2022-ll-30 Paragrafer 5S 218-221,

$$ 230-243
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Anibal Roias Jorquera

Sommontröde
Förvoros hos
Ansloget sötts upp
Ansloget tos ner

Underskritl

BEVIS och ANSIAG om jusleringens lillkönnogivonde
Barn och utbildningsnämnden 2022-I I -24
Barn och utbildningsftirvaltningen
2022-tr-30
2022-12-22
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Justerandes signatur
Pernilla Gustafsson
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Caroline Henriksson (UP), Z:evice ordfiirande 55 224-227, $$ 230-243

Förvaltningschef Staffan Lindroos
Administrativ chef Yvonne Strid
Planeringschef Anna Kern
Nämndsekreterare Pernilla Gustafsson
Controller Thomas Davidsson $$ 218-219
Verksamhetschef ftirskola Lena-Maria Vinberg $$ 218-220
Verksamhetschef grundskola Ola Sundberg 5 220
Verksamhetschef gymnasieskola Stefan Einarsson S 220
Rektor gymnasieskolan Linda Lehtinen S 220
Verksamhetschef vuxenutbildningen Björn Wärnberg S 220
Utvecklare vuxenutbildningen Madeleine Hansson $ 220
Skolsköterska med medicinskt ledningsansvar Susann Magnusson $ 221

Verksamhetsstrateg Anna Jonsson S5 222-223
Processledare samhällsbyggnadsforvaltningen Cecilia Friberg $ 223
Projektchef Kommunledningskontoret Per Bäckström $ 223
Lokalplanerare Tony Andersson SS 223-224
Enhetschef samhällsbyggnad Kenneth Funeskog 5 223
Utredare Anders Bengtsson 5 225
Ordftirande Ungdomsfullmäktige Diana Tadjimurat Ysupova S 243
Vice ordlorande Ungdomsfullmäktige Aisha Hasan S 243
Sekreterare Ungdomsfullmäktige Natasia Schewenius $ 243
Informationsansvarig Ungdomsfu llmäktige B ayan Aljnadi S 243
Ekonomiansvarig Ungdomsfullmäktige Signild Henriksson $ 243
Demokratiutvecklare/utredare Kommunledningskontoret Andrea Kihl $
243

övrigc

J signatur Utdragsbestyrkande
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Barn och utbildningsnämnden
Sal 1 :1 1 Agneberg Norra, kl.14:30

Roger Ekeroos (M), Ordftrande
Camilla Johansson (C)
Niklas Moe (M)
Sonny Persson (S)
Pierre Markström (C)
Carl-Gustav Gustafsson (L)
Anibal Rojas Jorquera (KD)
Hampus Bergman (S)
Veronica Vendel (S)
Marie-Louise Ekberg (S)
Krzy sztof Swini arski (S D)
Martin Pettersson (SD)

Majvor Abdon (UP) ersätter Caroline Henriksson (UP), 2:e vrce
ordforande

Thomas Hesselroth (L)
Karin Engdahl (S)
Kerstin Joelsson-Wallsby (V)
Vivian Frtikne{ord (MP)
Caroline Henriksson (UP), 2:evice ordforande

Förvaltningschef Staffan Lindroos

Sommonlröde
Plols och lid

Ledomöler

Tjönstgöronde ersötlore

Ersöttore

övrigo

Ulses olt juslero
Justeringens plots och tid

Underskrift sekrelerore

Underskrift ordförqnde

Underskritt jusleronde

Anibal Rojas Jorquera (KD)
2022- | I -24 Agneberg Norra Paragrafer S5 228-229

omedelbar justering

?n^Urh,n. hh""'t" J L.I

ger Ekeroos

bal Roias Jorquera

Sommontröde
Förvoros hos

Ansloget sötls upp
Anslogel los ner

Underskrifl

BEVIS och ANSLAG om jusleringens lillkönnogivonde
Barn och utbildningsnämnden 2022-1 I -24
Barn och utbildningsforvaltningen
2022-rt-24
2022-t2-16

Justerandes signatur

)s**= A,,tl=htr
Pernilla Gustafsson 
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Administrativ chef Yvonne Strid
Planeringschef Anna Kern
Niimndsekreterare Pemilla Gustafsson

ffi ltt
Justerandei dfgnatur Utdragsbestyrkande
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s 218 Dnr BUN 295540

Upprop och val av justerande samt bestämmande av tid för
justering
Sommonfottning

Upprop fiirrättas, justerande väljs och tid fiir justering bestäms. I tur att justera är Anibal
Rojas Jorquera (KD). Beräknad tid ftir justering är onsdagen den 30 november 2022.

Beslut

Barn och utbildningsnämndens beslutar

att välja Anibal Rojas Jorquera (KD) till justerande

att justering äger rum onsdagen den 30 november 2022

srgnatur Utdragsbestyrkande
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Controllerrapport oktob er 2022 och bud get 2023 Barn och
utbild ningsnämnden
Sqmmqnfollning

oktober 2022 Barn och utbildnine
Controller Thomas Davidsson informerar om resultat per verksamhet med årets
prognoser som visar en prognosforbättring. Utfall i använd Yo av budget i oktober
indikerar ett underskott något sämre än prognos och personalkostnaderna har en hög
ingående awikelse. Information lämnas vidare om lönekostnadsutveckling inom barn
och utbildning per verksamhet, om interkommunal ersättning, köp av skolverksamhet
och påverkbara inköp. Controller informerar om betydligt lägre nettokostnads-
utveckling och om en investeringsnivå pä78 oÄ av budget på årets investeringar inom
barn och utbildning.

o Budset 2023 Barn och utbildninesnämnden
Controller Thomas Davidsson informerar om revideringar i tidplanen for 2023 ärs
budgetarbete på grund av nya ftirutsättningar. Information lämnas vidare om Barn och
utbildningsnämndens ekonomiska plan 2023-2025, om volymftirändringar 2013-2021
och2023-2031; ftirskolan minskar medan de äldre åldrarna i grundskolan och
gymnasiet ökar.
Controller redogör for vad barn och utbildningsnämnden behöver ta ställning till;
chefstäthet, lärcentra kompetensforum, kommunal pedagogisk omsorg,
resursfiirdelning, ftirdelning av ersättning for inflationspåverkan, överskottsmål och
ftirändringar i generella statsbidrag.

Controller informerar om volymerna hos den kommunala pedagogiska omsorgen och
framftir att de låga volymema innebär bristande ekonomiska lorutsättningar att bedriva
verksamheten.
Förvaltningschef Staffan Lindroos menar att den kommunala pedagogiska omsorgen är
en återkommande fråga och en verksamhet som är väldigt svårrekryterad och svår att
upprätthålla kvaliteten inom. På grund av den höga andelen fristående verksamhet anser
ftrvaltningen att valbarheten bevaras.
Verksamhetschef ftirskola Lena-Maria Vinberg informerar om annan pedagogisk
verksamhet som inkluderar Fyren, Ankaret och kommunala dagbarnvårdare.
Verksamhetschef redogör ftr barnens, vårdnadshavamas, personalens och
organi sationsns perspektiv gällande de kommunal a dagbarnvårdarna.
Information lämnas vidare om vårdnadshavarnas valbarhet och de alternativ som
erbjuds i Uddevalla kommun.

Barn och utbildningsnämnden diskuterar den kommunala pedagogiska omsorgen,
valbarheten och tillsyn av den fristående pedagogiska omsorgen.
Anibal Rojas Jorquera (I(D) framfor att det finns ett behov hos bam attvara i en mindre
grupp och i ett mindre sammanhang, hur tillgodoses det?

J signatur Utdragsbestyrkande
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Verksamhetschef menar att den kommunala pedagogiska omsorgen bedrivs i lokaler
idag samt att vårdnadshavare till bam med behov av särskilt stöd väljer omsorg hos
dagbarnvårdare i väldigt liten omfattning.
Camilla Johansson (C) framfiir att ftirskolorna kan arbetapå ett annat sätt idag lor att
tillgodose behov av lugnare miljöer och att arbetslorhållandena ftir dagbarnvärdamaär
väldigt omoderna.
Ledamöterna från Socialdemokraterna, Centerpartiet, Moderaterna, Liberalerna,
Uddevallapartiet, Miljöpartiet och Vänsterpartiet ser positivt på forvaltningens forslag
om att aweckla den kommunala pedagogiska omsorgen.

Controller Thomas Davidsson redogör for ftireslagen fiirdelning av kompensation ftir
inflation som har reviderats utifrån Kommunfullmäktiges överskottsmål; skolskjuts,
livsmedel, datorer, externa lokaler, yrkesutbildningar och övrigt prisbasrelaterat.
Information lämnas om hanteringen av inflationspåverkan, om kommunfullmäktiges
överskottsmål på 1 oÄ och vikten av en ekonomi i balans och att alla chefer bidrar i
omställningsuppdraget.

Martin Pettersson (SD) anser att nämnden ska avlägsna verksamhet som inte är
lagreglerad i stället ftir att hyvla bort kostnader genom hela ftirvaltningen. Controller
menar att hela organisationen måste vara involverad och att det kommer konkretiseras
på budgetdialogen infor 2024.

Controller informerar vidare om regeringens budget fiir statsbidrag november 2022, om
fiirvaltningens ftirslag på anslagsbindningsniväer 2023 per verksamhetsområde, om
budgetfiirutsättningar 2023-2026, hantering av ekonomisk stress och barn och om
utbildningsnämndens SWOT-analys.

Beslulsunderlog

B arn o ch utbildnings ftirvaltningens tj änsteskrivel se daterad 2022 - I I -0 1

Beslul

Barn och utbildningsnämnden beslutar

att godkänna informationen

Utdragsbestyrkande
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Aktuella dialogfrågor från verksamhetschefer till barn och
utbi ld n i n gs n äm n d 2022-1 1 -24

Sommonfotlning
Verksamhetschef ftirskola Lena-Maria Vinberg informerar om arbetsmiljön på
Dalabergs ftirskola. Information lämnas om huvudbyggnadens historik och vad som har
åtgärdats samt om frånvarostatistik hos bam och personal. Verksamhetschef informerar
vidare att Myråsens forskola planeras vara klar 2024-2025 och hur platskapaciteten ser
ut i området fram till dess samt att Förskolebussen på Hälle flyttas till Lane-Ryr när
Ljungs-Hälle forskola är klar. Barn och utbildningsnämnden diskuterar lösningar lor
fl er ftirskoleplatser i Dalabergsområden.

Verksamhetschef grundskola Ola Sundberg informerar att grundskolan har stort fokus
på ekonomi och att det är ansträngt på många enheter. Skolvalet planerar ftir utskick
inftir nästa läsårs skolplacering och information lämnas om justering av
betygsrapporteringsplanen fiir att minska stress hos personal. Verksamhetschef
informerar vidare om skolstrukturen; att Ramnerödsskolan får tillträde tlll T-9lokalerna
vid årsskiftet och att de ska göras småjusteringar i de lokaler som 7-9 lämnar samt att
eleverna på de nya enheterna Unnerödsskolan och Sandersdalsskolan trivs bra på sina
nya skolenheter.

Verksamhetschef gymnasieskolan Stefan Einarsson informerar att gymnasiet har
genomfort gymnasiedag, gymnasiemässa och öppet hus samt att de under våren
kommer ske skuggning. Verksamhetschef infonnerar vidare om Embrace, kommunens
system for att fr en bild av var allvarliga incidenter sker i kommunen. Manga händelser
är rapporterade runt gymnasieskolans lokaler och kan styra hur polisen patrullerar.
Verksamhetschef menar att gymnasieskolan behöver skärpa sitt arbete med trygghet och
säkerhet samt att alla verksamheter behöver vara engagerade.
Camilla Johansson (C) menar att Embrace bild tydligt visar var händelser sker och är
bra ftir ftirtroendevalda att se vid ftirdelning av medel.

Rektor Linda Lehtinen presenterar sig och informerar om florslag på hyreshöjning vid
uthyrning av Östrabo teatern. Verksamhetschef framlor att höjningen inte är enligt
självkostnadsprincipen utan att intäkterna kommer att fortsätta vara lägre än utgifterna
samt att han inte ser att det är en verksamhet som är möjlig att utveckla inom
gymnasieskolans regi.

Rektor informerar om teaterns ålder och renoveringsbehov samt menar att det är en
väldigt viktig verksamhet.

Sonny Persson (S) anser inte att det är lämpligt att driften ligger under barn och
utbildningsfiirvaltningen och påpekar att bam och utbildningsnämnden har hemställt till
Kommunstyrelsen att se over dnftsansvaret for teatern men att arendet har lyfts ur
Kommunstyrelsen sammanträde. Barn och utbildningsnämnden diskuterar höjningen av
trffistXXy;na

JffiarWsignatur Utdragsbestyrkande
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Förvaltningschef Staffan Lindroos informerar att han har påbörjat en diskussion med
Kultur och fritidsfiirvaltningens forvaltningschef om ett eventuellt övertagande av
teatern.

Verksamhetschef vuxenutbildningen Bj örn Wärnberg och utvecklare Madel eine
Hansson informerar om utfallet for sökta statsbidrag fi)r yrkesvux2023 och varfiir det är
lägtpä några av statsbidraget. Statsbidragen söks ihop med Färgelanda och Orust.
Information lämnas om ansökningsfiirfarandet, om de olika bidragens bidragsnivåer och
olika krav på medfinansiering samt hur de kan flytta statsbidrag emellannägra av
utbildningarna.

Verksamhetschef informerar om årsstudieplatser ftir de olika yrkesutbildningarna, om
budgetpropositionen 2023 och om konsekvenser av de minskade statsbidragen,
forändringar i söktrycket och om vilka utbildningar som prioriteras framåt.

Beslul

Barn och utbildningsnämnden beslutar

att godkänna informationen

J signatur Utdragsbestyrkande
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lnformation från elevhälsan
Sommonfotlning
Skolsköterska med medicinskt ledningsansvar MLA Susann Magnusson informerar att
hon är utsedd som verksamhetschef ftir elevhälsans medicinska insats av barn och
utbildningsnämnden och att hon har fätt delegation av nämnden att göramindre
ändringar i elevhälsans ledningssystem.

o Förändringar i elevhälsans ledninsssystem
MLA informerar om revideringar i ledningssystem ftir kvalitet i elevhälsans medicinska
insats; ny fi)rfattning om medicintekniska produkter som ersätter tidigare forfattning,
tillägg i hälso- och sjukvårdspersonalens skyldigheter att lämna ut handlingar efter
sekretessprövning, överlåtelse av ledningsuppgifter till psykolog samt ändrat
formuleringarr:,apå uppgifterna som överlåtits. Ytterligare revideringar är att delar om
bam som utsatts for våld och bevittnat våld har lagts till. Vårdgivaren och HSl-personal
har håir fått nya punkter på vad de ansvarar for och listan över vårdgivarens ansvar har
delats upp med undemrbriker och ligger på kommunens Intranät.

o Elevhälsoenkät
MLA informerar om Elevhälsodata Väst (EHDV) som har insamlad statistik lor två
läsår. En svårighet har varit att få in samtycken från vårdnadshavare, både gällande
elevhälsodata och vaccinationer. Barn och utbildningsnämnden diskuterar vad det kan
bero på och MLA informerar om fiirfarandet for samtyckesinhämtning. MLA
informerar vidare om svarsfrekvensen ftir elevhälsodatan, att en trend visar en
fiirsämring av resultatet från läsär 2020-2021 till202l-2022 på de flesta indikatorer
samt informerar om kvalitetsarbete gällande hälsosamtal och analys.
Information lämnas även att en del av elevhälsodatan används i välfiirdsbokslutet och
klipp ur välfiirdsbokslutet gällande bam och ungas psykiska hälsa visas som framftir att
flickor upplever högre stress och har högre psykisk ohälsa än pojkar. Information
låimnas om antalet indikatorer i elevhälsodatabasen ftir årskurs 4, 8 och 1 på gymnasiet

Kerstin Joelsson-Wallsby (V) är stolt över att Uddevalla har kommit så långt i detta
jätteviktiga arbete.

o Skolfrukost, rastaktiviteter
MLA informerar om att det pågår en kartläggning över om elevema kan serveras
frukost på skolenheterna och att ett forsta steg kan varcpä 7-9- skolorna. Gymnasiet har
framfort att de gärna ser att 7-9-skolorna börjar medan en del 7-9-rektorer menar att de
inte har möjlighet. Frågan kommer att kartläggas ytterligare.

Martin Pettersson (SD) framfor perspektivet kommunen som attraktiv arbetsgivare vad
gäller att erbjuda heltidstjänster och rimliga arbetstider. Barn och utbildningsnämnden
diclflrternr frfignn nch qnr giirnn ntt fnnrnltningcn tcctnr på tvfi till trn cknlnr
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MLA informerar att en stor andel unga rör sig for lite och att ffsisk aktivitet har effekt
på psykisk hälsa och inläming. Information låimnas om rastaktivitet och rörelse under
skoldagen, om projektet Dans ftir hälsa som har fått positiva effekter samt om En frisk
generation.

Barn och utbildningsnämnden diskuterar möjligheten till fler projektet som Dans ftir
hälsa. MLA hoppas att det kan starta grupper ftir killar och for yngre elever och visar
elever i åk 8 och årskurs I på gymnasiets självskattade mängd rörelse läsåret 2021-
2022.

Beslut

Bam och utbildningsnämnden beslutar

att godkänna informationen

ffi:

signatur Utdragsbestyrkande
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lnformation om Verksamhetsplan är 2023-2025 samt översyn av
styrkort
Sommonfollning
Verksamhetsstrateg Anna Jonsson informerar att verksamhetsplanen 2023 -2025 består
av tvä delar och visar nämndens organisationsbeskrivning samt barn och
utbildningsnämndens fira strategier från nämndens styrkort och uppdrag. Information
lämnas om övergripande omvärldsanalys och utmaningar november 2022 gällande
områdena kompetensforsörj ningen, lokal fiirsörj ning i b alans, fortsatt
effektivis eringsarbete o ch motverka psyko social ohälsa.

Verksamhetsstrateg informerar att fiirvaltningsuppdrag har tagits fram i relation till
nämndens strategier utifrån identifierade utmaningar och redogör ftir nämndstrategier
och ftirvaltningsuppdrag.

Verksamhetsstrateg redogör vidare ftir ekonomisk och verksamhetsmässig analys per
verksamhet samt ftir ftirvaltningens uppdrag och de handlingsplaner som respektive
verksamhetschef har skapat till dessa.

Beslut

Barn och utbildningsnämnden beslutar

att godkänna informationen

J signatur Utdragsbestyrkande
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I nformation om lokalfråg or 2022-1 1 -24

Sommonfotlning
Projektchef Per Bäckström informerar att de tittar över organisationen fiir
lokalforsörjning.

o Status Hemsöproiekt
Processledare Cecilia Friberg visar tidplanerna ftir Hemsöprojekten.

- Förskolan Ljungs-Hälle är klar for inflytt sommaren 2023 och barn och
utbildningsnämnden behöver börja planera ftir ftirskolans möblering.

- Förskolan Forshälla-strand planeras vara klar i juni2025. Upphandlingen ska
snart påbörjas i enlighet med LOU

- Detaljplanen for Skäretskolan är fortfarande överklagad. Planerad inflytt är juni
2025 och arbete pägär med det interiöra, kök, lokalvårdsyta och material.

- Kommunfullmäktiges beslut gällande nya Ljungskileskolans hyresavtal är
överklagat men 7-9-skolan och idrottshall planeras vara klara i december 2025
och byggnad fiir F-6-skolan i december 2027.

Information lämnas vidare om Parkens ftirskola, Asperödsskolan och Forshällaskolan.

Lokalplanerare Tony Andersson informera att det finns en forstudie fiir Asperödsskolan
och att forvaltningen behöver ta ett omtag gällande skolans storlek.

o Uppdaterad kalkyl Myråsens lorskola
Enhetschef samhällsbyggnad Kenneth Funeskog informerar att investeringsbeloppet fiir
Myråsens fijrskola har höjts i tre steg till 80,5 miljoner efter upphandling. Information
lämnas om varftir investeringsbeloppet har höjts och att samhällsbyggnad har tittat på
jämftirelsepriser ftir tre andranybyggda ftirskolor samt hur kvadratmeterpriset skiljer sig
mellan ftirskolorna och vad den skillnaden kan bero på.
Barn och utbildningsniimnden diskuterar konsekvenserna med att inte godkänna ny
kostnadsökning. Enhetschef informerar om den tid som han tror att projektet ftirdröjs
om en ny upphandling görs med samma forfrågningsunderlag eller om man gör en

omprojektering. Bam och utbildningsniimnden diskuterar prisutvecklingen och fast pris
jämfort med indexpris samt vilka effekter de olika alternativen får.

Beslut

Barn och utbildningsnämnden beslutar

att godkänna informationen
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lnformation om Iokalbehov kopplat till
befo I kn i n gs prog nos/lo kalförsö rj n i n gs p lan

Sommqnfoftning
Lokalplanerare Tony Andersson informerar om befolkningsutvecklingen ftir barn och
ungdomar i Uddevalla 2022-2030 och2023-2031 och forändring per verksamhet i antal
bam och elever enligt prognos 2022-2025jämfort med202L

Information lämnas om Förskolans kapacitet och befolkningsprognos 2022-2026LnkL
fristående forskolor. Förvaltningen tittar på vilka fiirskolelokaler som kan lämnas på
grund av att de är små eller har sämre arbetsmiljö. Lokalplanerare beskriver ftirskolans
kapacitetsökning 2022-2028 vid byggnation och flytt samt informerar om projektens
status.

Information lämnas om ftirändringar i grundskolans skolstruktur under höstterminen
2022 och vad som har hänt sedan nämndens beslut samt att hela beslutet ska vara
genomftirt höstterminen2023. Lokalplanerare informerar vidare om grundskolans
kapacitet och befolkningsprognos2022-2026 exkl fristående grundskolor samt om
projekt inom grundskolan som ger ny och utökad kapacitet och om lorändringar inom
grundsärskolan.

Lokalplanerare redogör ftir gymnasieskolans flaskhalsar gällande lokaler och att det flor
gymnasieskolan pågår ett riktat arbete med att ta fram en plan for det kommande
lokalbehovet i relation till befolkningsökning. Information lämnas vidare om att
Uddevalla gymnasieskola och vuxenutbildning samverkar gällande fordon- och
transportutbildningar. Gällande vuxenutbildningen pågår anpassning av lokalema i
Margretegärde.

Lokalplanerare visar ftirslag till flerårsplan2023-2032 ftir investeringar inom Barn och
utbildningsnämnden och de ftirändringar som har gjorts i den samt att måltidsservice
har inventerat status på kommunens kök.

Planeringschef Anna Kern informerar om befolkningsprognos utefter skolområden
2022-2025 och om ftirändringar man ser 202I-2031. Planeringschef redogör Rir
prognostiserade forändringar per grundskolenhet och vad ftirändringarna kan bero på.
Planeringschef menar även att fiirvaltningen har sett att vårdnadshavare och elever inte
väljer skola där man bor varftir befolkningsprognosen kan vara missvisande som analys
ftir pro gno sti serat elevantal p å grundskolorna.

Karin Engdahl (S) undrar om man kan se att vårdnadshavare väljer annorlunda efter
forändringen av skolstrukturen. Planeringschef ber att fä återkomma med svar.

Beslut

Barn och

J

beslutar

Utdragsbestyrkande
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Aktuel la i ns pektio nsären den 2022-1 1 -24

Sqmmqnfoltning
Utredare Anders Bengtsson informerar om aktuella inspektionsärenden. Det har
tillkommit ett nytt ärende från bam och elevombudet gällande VästerskolatT-9 och
ftirvaltningens väntar på beslut från Skolinspektionen efter tillsyn på Lane-Ryrs skola
och på Västerskol an 7 -9.

Gällande Inspektionen ftir vård och omsorgs tillsyn av Malögårdens elevboende har
fiirvaltningen svarat på kommunicering infiir beslut. Det har även inkommit ftirfrågan
av uppgifter ftir en eventuell ny granskning av Uddevalla vuxenutbildning från
Skolinspektionen och en dom från Förvaltningsrätten att avslå överklagan av beslut om
skolplacering samt beslut att avskriva fna mål gällande överklagan av beslut om att
fullgöra skolplikt på annat sätt på grund av att överklagningamahar dragits tillbaka.

Information lämnas vidare om inkomna överklagningar gällande beslut om
skolplacering, skolskjuts, ta del av allmän handling samt om åtgärdsprogram.

Beslulsunderlog

B arn och utbildningsforvaltningens tj änsteskrivel se 2022- I | -03
Lista över aktuella inspektionsärenden

Beslul

Barn och utbildningsnämnden beslutar

att godkänna informationen.
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lnformation från förvaltningschef till barn och
utbi ld n in gsnäm n d 2022-1 1 -24

Sqmmonfottning
o Teknikcollege

Förvaltningschef Staffan Lindroos informerar att avtal gällande Teknikcollege har varit
ute på remiss hos alla kommuner i Fyrbodal och att örslaget med stor sannolikhet
kommer att återremitteras av direktionen i Fyrbodals kommunalft)rbund. Nuvarande
avtal kommer då prolongeras i 6 alternativt 12 månader. Uddevalla låmnar, enligt barn
och utbildningsnämndens tidigare beslut, avtalet vid årsskiftet.

o Andrad delegation
Förvaltningschef Staffan Lindroos informerar om rollerna mellan nämnd och
ftirvaltning om nämnden beslutar att lyfta ut delegationspunkten beslut om medgivande
att fullgöra skolplikt på annat sätt. Förvaltningens uppdrag och ansvar ligger i att
handlägga ärendet utefter skollagen och lagstiftarens intentioner. Nämnden har
möjlighet att beakta andra perspektiv i besluten. Förvaltningschefen informerar om
skolchefens roll, om eventuell tillsyn av Skolinspektionen samt att nämndens beslut kan
överklagas.

o Status dialoe med ULNA AB
Förvaltningschef Staffan Lindroos informerar att dialog pågår om hyresavtalen med
ULNA AB och med Samhällsbyggnadsftirvaltningen. Förhandlingama i hyres- och
arrendenämnden har avbokats.
Representanter från ULNA AB har gjort platsbesök på Linets ftirskola for att titta på
möjligheterna att använda den som ersättningslokal.

. Måltidspriserpersonal
Förvaltningschef Staffan Lindroos informerar att det pågår en översyn av
måltidspriserna for personal inom Bam och utbildningsftrvaltning. Priserna har inte
justerats sedan 2015 och ökade kostnader och inflation bidrar till en fördyrning av
verksamheten. Måltidsenheten har gjort en omvärldsbevakning inom Fyrbodal och tittar
på ett underlag ft)r nya priser. Målsättningen åtr att beslutet tas i Barn och
utbildningsnämnden i december efter beredning och information till presidiet.

o Gymnasieutbildnins med Cirkusinriktnine
Planeringschef Anna Kern informerar om status ftir ansökan om att utöka utbudet på
Uddevalla gymnasieskolan med ett riksintag for cirkus. Planeringschef har undersökt
vad som behöver genomftiras for att ansöka om en riksrekryterande utbildning och
meddelar att beslut behöver fattas av barn och utbildningsnämnden i december.

Beslul

Bam och utbildningsnämnden beslutar

att
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Rutin klagomålshantering Barn och utbildning
Sommonfotlning
Alla kommuner är skyldiga enligt 4 kap 8 $ skollag en att ha skriftliga rutiner ftir
klagomålshantering ftir att ta emot och utreda klagomålpå verksamheten. Syftet med en
väl fungerande klagomålshantering är att ge elever och vårdnadshavare möjlighet att
påverka och peka ut brister i utbildningen. Verksamheten och huvudmannen ska också
få möjlighet att lösa problem så tidigt som möjligt och så nära eleven som möjligt
Lagstiftaren har överlämnat till varje huvudman att närmare bestämma hur

klagomålshanteringen ska organiseras och hur informationen om
klagomålsrutinerna ska lämnas. Rutinerna ska dock vara skriftliga så att det inte
råder någon tvekan om vad de innebär. Rutinerna ska rikta sig både till
huvudmannens intema organisation och till barn, elever, vårdnadshavare och
andra som vill lämna klagomåI.

Beslutsunderlog

B arn o ch utbildningsftirvaltningens tj änsteskrivels e 22 - 1 0 -3 |
Skolverkets rekommendationer for klagomål shantering
Skolinspektionens rapport - Klagomål mot utbildningen Huvudmäns organisation och
tillvägagångssätt

Beslul

Barn och utbildningsnämnden beslutar

att kommunens rutin ftir klagomålshantering enligt skollagen inom Barn och utbildning
kompletteras med information via verksamhetens digitala
lärplattformarlkommunikationsplattform samt en ftirtydligad rutin vad gäller den intema
hanteringen.

+t /b_
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Barn och utbildningsnämndens delegationsordning 2022
Sommonfotlning
Barn och utbildningsnämnden har tidigare fattat beslut om delegationsordning och dess

innehåll. En revidering av denna sker då justeringar har skett i skollagen och antalet
mättillf;illen av barn/elever i verksamheterna samt på grund av begäran från barn och
utbildningsniimnden.

Beslulsunderlog
B arn o ch utbildningsforvaltningens tj änsteskrivelse daterad 2022 - I | -0 I

Beslul

Barn och utbildningsniimnden beslutar

att anta reviderad delegationsordning flor nämndens verksamhet samt

att paragrafen fijrklaras omedelbart justerad

Vid protkollet

1,-\

Pernilla Gustafsson
N
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Ekeroos (M) Rojas Jorquera (KD)
Ordfiirande Justerande
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Samrådshandlingar för yttrande detaljplan Unneröd 2=4 m.fl.
Sommonfotlning
Barn och utbildningsnämnden har getts möjlighet att lämna yttrande på gransknings-
handlingar gällande fiirslag till detaljplan gällande Unneröd 2:4 m.fl med syftet att
permanent utöka ytan och byggrätten for befintliga Skogslyckans ftirskola, ftir att öka
antalet avdelningar fran 8 till 12 avdelningar. Utökningen fiireslås i huvudsak ske på
befintlig allmän platsmark, park. Planen syftar även till att pröva exploatering ftir cirka
80-120 nya bostäder i flerfamiljshus samt tillhörande funktioner i anslutning till
Bidevindsvägen. Vidare är syftet att anpassa kringliggande infrastruktur fiir nuvarande
och ftireslagen exploatering.

Beslutsunderlog
B arn och utbildningsftirvaltningens tj änsteskrivelse 2022-l I -01 .

Lokaliseringskarta Samrådshandlingar ftir yttrande detaljplan Unneröd 2.4 m.fl.
Underrättelse om plansamråd Samrådshandlingar for yttrande detaljplan Unneröd2.4
m.fl.
Planbeskrivning Samrådshandlingar fiir yttrande detaljplan Unneröd 2.4 m.fl.
Plankarta Samrådshandlingar ftir yttrande detaljplan Unneröd 2.4 m.fl.

Beslut

Bam och utbildningsniimnden beslutar

att som svar på de samrådshandlingar som tagits fram rörande detaljplan fiir Unneröd
2:4 m.fl Uddevalla kommun framöra att fiirslaget på ny detaljplan medger möjlighet att
tillskapa en byggrätt fiir upp tlll216 ftirskoleplatser vilket uppffller det planerade
behovet av utökning över tid samt

att paragtafen ftirklaras omedelbart justerad

Vid protkollet

V ** Ll.l r- Äush'hs*-,
Pernilla Gustafssoff I

N

ger Ekeroos (M) Rojas Jorquera (KD)
Ordftirande Justerande

Justerandes signafur Utdragsbestyrkande
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Lo ka lfö rsö rj n i n gs p I a n 2023-2032 Barn oc h utb i I d n i n g

Sommonfottning

Uddevalla kommun arbetar fram underlag ftr den långsiktiga lokalftrsörjningen i en
örvaltningsövergripande lokalforsörjningsgrupp. Varje ftirvaltning redovisar i gruppen
sina lokalbehov och en gemensam prioritering görs. Resultatet presenteras ftir
kommunstyrelsen i en lokalftirsörjningsplan som blir ett underlag i den kommande
budgetdialogen och utgör grunden fiir investeringsplaneringen.

Barn- och utbildningsftirvaltningens underlag till Lokalftirsörjningsplanen anger
ftrvaltningens behov av lokaler de kommande åren for att både kunna möta den ökande
befolkningen av bam och unga och for att ersätta uttjänta
(samhällsbyggnadsfiirvaltningens bedömning) och ur arbetsmiljöhänseende dåliga
fiirskole- och skollokaler. I planen presenteras kapaciteten befolkningsprognoser samt
en översikt över status gällande objekt under arbete for att möta de ökande behoven.

Fram till 2019 har genomfiirandegraden av i investeringsplanens listade objekt varit
relativt låg. Det beror pä att det i lokalforsörjningsplanen och därmed också i
investeringsplanen tagits upp åtgärder av objekt som inte kunnat genomfiiras enligt
plan. Orsaker till detta är bland annat att samtidigt som elevantalet stigit har
lokalbeståndet varit o ftirändrat, och evakueringsmöj li gheter har varit begränsade.
Behovet av lokalfiirsörjningen har dock lättats något det senaste åren. Det beror på att
tre objekt har färdigställts under 2019 och 2020. Det är iakttagandet av Källdalsskolan,
Söndagsvägens ftirskola samt Sundsstrands ftirskola.

Den lokalftirsörjningsplan som beslutas är emellertid beroende av genomfiirande-
kapaciteten i kommunen som helhet. Det är angeläget att den tidplan lor kommande
insatser som anges också kan genomftjras eftersom den ligger till grund for
investeringsplanen. I denna lokalforsörjningsplan bifogas ett forslag på möjliga
fiirändringar i flerårsplanen ftlr kommande investeringar.

I december 2019 gav Barn- och utbildningsnämnden ett uppdrag till forvaltningen att
utreda Föråindring grundskolans struktur i form av Inriktningsbeslut $ 154 Dnr BUN
2019101214. Genom denna utredning har ftirvaltningen sett över sin organisation for
skolstrukturen i grundskolan i synnerhet och strukturen ftir övriga verksamheter i
allmänhet. Utredningen resulterade i ett beslut Bam- och utbildningsnämnden gällande
en forändrad skolstruktur lor Uddevalla kommuns grundskolor i maj 2021. (Beslut Dnr
BUN 2019101214). Beslutet påverkar framtida lokalfirsörjning och medft)r därfor att
denna plan reviderats.

Befolkningsutvecklingen är angelägen att loljas då kommunen har skyldighet att till-
godose behov av barnomsorg och utbildningsplatser i grundskolan fiir sina invånare.
Konsekvensen är att lokalbehoven i vissa fall har behövts lösas med temporära lokaler, i
awaktan på att ordinarie plan kan genomföras.

6M=
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För gymnasieskolan pågår ett riktat arbete med att ta fram en plan ör det kommande
lokalbehovet i relation till befolkningsökning. Gymnasiets lokalsituation utreddes 2019
och som ftiljdes av en åtgärdsplan. Pga. nya lokalfiirutsättningar som exempel att Norra
Agneberg (f.d. HCB:s lokaler) tilldelats gymnasiet kommer en ny utredning utforas fiir
att uppdatera gymnasiets lokalbehov. I denna lokalftirsörjningsplan belyses dock Barn-
och utbildningsnämndens ansvar att besluta om dimensionering av gymnasieskolans
utbud utifrån elevers efterfrågan av utbildning samt ekonomiska fiirutsättningar.

Beslutsunderlog
B arn o ch utbildningsfiirvaltningens tj änsteskrivelse 2022 - I | -08
Barn- och utbildningsnämndens lokalftirsörjningsplan 2023 -2032

Beslul

Bam och utbildningsnämnden beslutar

att som nämndens underlag till lokalforsörjningsplanen lämna fiirvaltningens fiirslag
enligt bilaga till tjänsteskrivelsen samt

att nämndens lokalforsörjningsplan ges högsta prioritet i Uddevalla kommun

ffi:
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I gån gsättn i n gs bes I ut med reviderad i nvesteri n gs kal kyl
Myråsens förskola
Sommonfoltning
Barn och utbildningsnämnden har i sin beslutade lokalfiirsörjningsplan med Myråsens
fiirskolas lokal fiir nybyggnation fu 2023-2024. Den beslutade och uppskattade
investeringskostnaden for projektet var då 60,0 mnkr. Kostnadsuppskattningen och
beslutad investering grundades på tidigare ftirskolebyggnationer men på grund av
forändringar i världsläget som orsakar prisökningar (index/infl ation) uppdaterades
investeringskalkylen till72,2 miljoner kronor. Barn och utbildningsnämnden hemställde
till Kommunstyrelsen om att få starta nybyggnation av Myråsens forskola enligt
uppdaterad kalkyl 2022-09-20.

Prisökningarhar gjort att investeringskalkylen ftir byggnation av Myråsens fi)rskola har
behövts uppdateras till 80,5 miljoner kronor. De nya forutsättningamahar
kommunicerats med samhällsbyggnadsftirvaltningen och något altemativ till fortsatt
projektering och byggnation enligt den nya kalkylen kan man inte se.

Enligt kommunens riktlinjer for investeringar så krävs nytt ingångsättningsbeslut fiir
awikelser >I0oÄ. Mot bakgrund av detta ft)reslås Barn och utbildningsnämnden
hemställa hos kommunstyrelsen att få starta nybyggnation av Myråsens fiirskola enligt
projektering och uppdaterad kalkyl.

Beslulsunderlog
B arn o ch utbildningsft rvaltningens tj änsteskrivel se 2022 - I I -09
Uppdaterade investeringsko stnader Myrås ens forskol a

Yrkonden

Sonny Persson (S): åtenemiss med motiveringen att se över upphandlingen med
målsättning att sänka kostnaden.
Martin Pettersson (SD) for sverigedemokraternas ledamöter: Bifall till Sonny Perssons
(S) åtenemissyrkande
Camilla Johansson (C) for Centerpartiets ledamöter: Bifall till Sonny Perssons (S)
återremissyrkande
Anibal Rojas Jorquera (KD): Bifall till Sonny Perssons (S) åtenemissyrkande
Niklas Moe (M) fiir Moderaternas ledamöter: Bifall till Sonny Perssons (S)
återremissyrkande
Majvor Abdon (UP) ftr Uddevallpartiets ledamöter: Bifall till Sonny Perssons (S)
återremissyrkande
Karl-Gustav Gustafsson (L): Bifall till Sonny Perssons (S) återremissyrkande

Propositionsord nin gor

Ordforande Roger Ekeroos (M) ställer proposition på Sonny Persson (S) med flera
återremissyrkande mot att besluta ärendet idag och finner barn och utbildningsnämnden
besluta att återremrttera ärendet.

signatur Utdragsbestyrkande
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Beslul

Barn och utbildningsnämnden beslutar

att återremittera ärendet med motiveringen att se över upphandlingen med målsättning
att sänka kostnaden.

Prolokollsonleckning
Kerstin Joelsson-Wallsby (V) och Vivian Fräknefiord (MP) lämnar fiiljande
protokollsanteckning :

"Deltar ej i beslutet om återremiss med motiveringen att vi behöver lokaler som ersätter
dåliga lokaler i fiirskolan med dålig arbetsmiljö som ftiljd. En återremiss riskerar att
ftirsena byggnationen av nya lokaler."

Kerstin Joelsson-Wallsby (V) ersättare i Barn och utbildningsnämnden
Vivian Fräknefiord (MP) ersättare i Barn och utbildningsnämnden

Utdragsbestyrkande



{ffi:
Protokoll
Born och utbildningsnömnden

2022-1t-24

S 232 Dnr BUN 2O22/OO925

Hyreshöjning för uthyrning av östrabo teatern
Sommonfollning
Barn och utbildningsnämnden beslutade om ny prislista ftir hyreskostnader flor Östrabo
teatem 2018-09-20 $ 126. Fyra år har gätt sedan prisjusteringarna och det har varit en
pandemi med uteblivna intäkter. Detta sammantaget med dagens ekonomiska läge med
stora prisökningar på ström, teknikinstrument och annat material gör att ft)rvaltningen
härmed lägger ett ftirslag om hdjda hyresavgifter fiir Östrabo Teatern enligt
ftrvaltningens tjänsteskrivelse 2022-I I -l 5.

Arendet gick upp till barn och utbildningsnämnden2}22-|}-z} dä nämnden beslutade
att återremittera iirendet for att göra en ekonomisk risk- och konsekvensanalys av
fiireslagen hyreshöjning. Genomford risk- och konsekvensanalys bifogas fi)rvaltningens
tjänsteskrivelse.

Beslulsunderlog
B arn o ch utbildningsforvaltningens tj änsteskrivel se 2022 - | I - | 5
Bilaga 1 Ekonomisk risk- och konsekvensanalys hyreshöjning Östrabo teatern
Bilaga 2 Bokningsstatistik Östrabo teatern 2022-2023

Yrkonden
Anibal Rojas Jorquera (KD) lämnar ändringsyrkande: att höjningen fiir gruppen 0-200
deltagare vid fiireställning/konsert ska uppgå till max 7500 kr.
Carl-Gustav Gustafsson (L): Bifall till ftirslaget i handlingarna
Majvor Abdon (UP) for Uddevallapartiets ledamöter: Bifall till florslaget i handlingarna
Camilla Johansson (C) ftr Centerpartiets ledamöter: Bifall till fiirslaget i handlingama
Sonny Persson (S) for Socialdemokraternas ledamöter: Bifall till florslaget i
handlingarna
Martin Pettersson (SD) ftr Sverigedemokraternas ledamöter: Bifall till ftirslaget i
handlingarna

Propositionsordningor

Ordftjrande Roger Ekeroos (M) ställer proposition på ftrslaget i handlingarna mot
Anibal Rojas Jorquera (KD) ändringsyrkande och finner barn och utbildningsniimnden
besluta enligt fi)rslaget i handlingama.

Beslul

Barn och utbildningsnämnden beslutar

att fastställa ny prislista ftir uthyrning av teatem, Östrabo 1

Utdragsbestyrkande
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Reservotion/Protokollsonlec kning

Anibal Rojas Jorquera (KD) reserverar sig mot beslutet till forman ftir eget forslag

Kerstin Joelsson-Wallsby (V) lämnar ftilj ande protokollsanteckning:
"Östraboteatern är en viktig verksamhet som vi behöver våma. Att höja avgiften ftir små
evenemang med 3000 kronor anser jag vara en fiir stor höjning. Ställer mig därftir
bakom Anibal Rojas Jorquera (KD) yrkande."

Kerstin Joelsson-Wallsby (V) ersättare i Barn och utbildningsnämnden

signatur Utdragsbestyrkande
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Heldigital ärendehantering och upphörande av
pappershandlingar för det kommunövergripande dokument och
ärendehanteringssystemet och revidering av riktlinjer för
ärendehantering
Sommonfotlning
Kommunfullmäktige beslutade 2022-09-14 $ 181 att uppdra till nämnderna att revidera
sina dokumenthanteringsplaner i syfte att upphöra med pappershandlingar ftir de
ärenden som skapas från och med2023-01-01 och som ftirvaras i det kommun-
övergripande dokument- och ärendehanteringssystemet (i dagsläget Ciceron).

Nämnderna ansvarar ftir sin egen arkivbildning. Därfor måste varje nämnd vid övergång
till en heldigital ärendehantering fatta gallringsbeslut for allmänna handlingar inkomna
på papper.

Allmänna handlingar i pappersforrn som skannats får gallras vid inaktualitet, det vill
säga efter kontroll av att den skannade versionen är likalydande med
ursprungshandlingen och efter att originalhandlingarna inte längre behöver sparas av
annan anledning.

Beslulsunderlog
B arn o ch utbildningsforvaltningens tj änsteskrivels e 2022 - | | -0 |

Beslul

Barn och utbildningsnämnden beslutar

att allmänna handlingar inkomna på papper fiir gallras vid inaktualitet, det vill säga

efter kontroll av att den skannade versionen är likalydande med ursprungshandlingen
och efter att originalhandlingarna inte längre behöver sparas av annan anledning, samt

att gallringsbeslutet gäller handlingar som inkommit eller skapats från och med2023-
01-01 och som fiirvaras i det kommunövergripande dokument- och
ärendehanteringssystemet (i dagsläget Ciceron).
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s 234 Dnr BUN 2022/01019

Slutrapportering av uppdrag från kommunfullmäktiges Plan
lntegration 2030 och flerårsplan 2021-2023
Sommonfqtlning
Bam- och utbildningsnämndens uppdrag från kommunfullmäktiges Plan Integration
2030 att starta ett lärlingscentrum, som ett samarbete mellan Vuxenutbildningen,
Uddevalla gymnasieskola och arbetsmarknadsutbildningen ft)reslås slutrapporteras.
Uppdraget anses slutftirt och implementerat. Lärlingscentrum är igång och
verksamhetens mål att öka antalet lärlingar är uppnått. 5 oktober 2022 togs uppdraget
upp på uppsiktsplikten och Kommunstyrelsen har ingenting att erinra mot att uppdragen
tillställs kommunfullmäktige ftir avslutande.

Bam- och utbildningsnämndens uppdrag från kommunfullmåiktiges Plan Integration
2030 att utreda möjligheterna till ökad likvärdighet genom florändrad skolstruktur
foreslås slutrapporteras.
Uppdraget diskuterades ftir avslut på uppsiktsplikten imaj 2022. 5 oktober 2022 togs
uppdraget åter upp på uppsiktsplikten och Kommunstyrelsen har ingenting att erinra
mot att uppdragen tillställs kommunfullmäktige ftir avslutande.

Barn- och utbildningsnämndens uppdrag utifrån flerårsplan 2021-2023 att
vidareutveckla mobila team fiir att motverka psykosocial ohälsa och drogftirebyggande
åtgärder ftireslås slutrapporteras. Arbetet med TSI magneten är startat och utökat till fler
skolenheter. Uppdraget anses slutfort och implementerat. 5 oktober 2022togs uppdraget
upp på uppsiktsplikten och Kommunstyrelsen har ingenting att erinra mot att uppdragen
tillställs kommunfullmäktige fiir avslutande.

Beslulsunderlog
B am- och utbildningsftirvaltningens tj änsteskriv else 2022- | | -08

Beslut

B arn och utbildningsnämnden beslutar

att ftireslå kommunfullmäktige att godkänna Barn- och utbildningsnämndens
slutrapportering av ftiljande uppdrag:

"Bam- och utbildningsnämndens uppdrag från kommunfullmäktiges Plan Integration
2030 att starta ett lärlingscentrum, som ett samarbete mellan Vuxenutbildningen,
Uddevalla gymnasieskola och arbetsmarknadsutbildningen."

"Barn- och utbildningsnämndens uppdrag från kommunfullmäktiges Plan Integration
2030 att utreda möjligheterna till ökad likvärdighet genom ftirändrad skolstruktur."

"Barn- och utbildningsnämndens uppdrag utifrån flerårsplan 2021-2023 att
vidarcutvcckla mobila team ftir att motverka psykosocial ohälsa och drogforcbyggandc
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Förändringar i resursfördelningsmodell från och med 2023-01-
01

Sqmmonfottning
Resursfiirdelningsmodellen utgör en central roll i nämndens ekonomistyrning. I korthet
innebär resursfiirdelningsmodellen att beräkningssystem och principer beslutas utifrån
krav, behov och prioriteringar som ställs mot budgeterade ekonomiska resurser.

Nuvarande resursftirdelningsmodell beslutads av nämnden2009 och har därefter
ftirändrats i delar löpande över åren. Med hänsyn till att skolstruktursforändringar
genomftirs i kommunal grundskola finns det anledningatt loreslå örändringar.

Beslulsunderlog
B arn o ch utbildningsforvaltningens tj änsteskrivel se daterad 2022 - I I - | 5

Beslut

Barn och utbildningsnämnden beslutar

att utjämna bidragsbeloppen mellan åldersgrupper inom fritidshem

att forändra åldersindelningen av grundbelopp inom grundskola. Resurser omfiirdelas
fran lågstadiet till mellanstadiet.

att ftirändringama gäller från och med2023-01-01

signatur Utdragsbestyrkande
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s 236 Dnr BUN 2022/01051

Deltagande på Yrkesråd Trädgård och skötsel utemiljö
Uddevalla Vuxenutbildning
Sommonfotlning
Uddevalla vuxenutbildnings utbildning Trädgård och skötsel av utemiljö har yrkesråd
onsdagen den 30 november kl. 12.30-15.30.

Syftet med yrkesrådet är att göra en utvärdering av kursomgång I och en planering
framåt infiir kursomgäng 2.

Yrkesrådet kommer ha ftiljande innehåll:
Utvärdering av kursomgång 1

Sammanfattning av elevemas kursutvärdering
Gemensam planering inftir kursomgäng 2

- Hur ska inledande kartläggning, och eventuell validering genomfloras?
- Hur ska eleverna bäst ftirberedas infor APl-start?
- Hur ska APl-platserna bäst ftirberedas infiir APl-start?
- Uppfoljning och kontakt under lärlingstid
- Handledarstöd/-utbildning?
- Övrigt?

Det kommer även informeras om moduler och checklistor infor Yrkesbevis 1 och hur
yrkesbevis I är kopplat till Skolverkets kursplaner och utbildningens kurspaket.
Branschen kommer även svara på frågor angående yrkesbedömare och validering ur ett
branschperspektiv.

Målgrupp och inbjudna till yrkesrådet är lokala handledare/yrkesbedömare under fiirsta
kursomgången, intresserade/möjliga handledare ftir nästa kursstart, aktörer från andra
kommuner, då sökande inte enbart kommer från Uddevalla kommun, personal
Uddevalla vuxenutbildning, Arbetsmarknadsavdelningen Uddevalla kommun och
valideringsstödjare TCYK.

Vuxenutbildningen önskar även en deltagande representant från barn och
utbildningsnämnden under yrkesrådet. Representant kommer att ftrslås och väljas under
barn och utbildningsnämndens sammanträde den 24 november varftir forslag till beslut
saknas i denna tjänsteskrivelse.

Beslutsunderlog

B am och utbildningsftirvaltningens tj änsteskrivel se 2022- | I - I I

Yrkonden

Caroline Henriksson (UP) anmäler sig som reprssentant fiir bam och
utbildningsnämnden under yrkesrådet.

::
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Beslul

Barn och utbildningsnämnden beslutar

att utse Caroline Henriksson (UP) som representant fi)r barn och utbildningsnämnden
under Uddevalla vuxenutbildnings utbildning Trädgård och skötsel av utemiljö yrkesråd
den 30 november 2022.

signatur Utdragsbestyrkande
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Barn och utbildningsnämndens anmälningsärenden 2022-11-24

Sommonfotlning
I fiirteckning över inkomna skrivelser, domar och protokoll med mera redovisas vad
som har inkommit till barn och utbildningsforvaltningen under perioden 2022-10-10-
2022-ll-14

Beslulsunderlog
B arn o ch utbildningsftirvaltningens tj änsteskrivel se 2022 - I I - I 4

Beslul

Barn och utbildningsnåimnden beslutar

att notera informationen

signatur Utdragsbestyrkande
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2022-lt-24
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Anmälan av beslut fattade å nämndens vägnar 2022-11-24
Sommonfollning
Genom fiirteckning daterad 2022-ll-14 anmäls delegationsbeslut fattade på barn och
utbildningsnämndens vägnar.

Beslulsunderlog
B arn o ch utbildningsftirvaltningens tj änsteskrivel se 2022- I I - I 4

Beslut

Barn och utbildningsniimnden beslutar

att anmälningsärenden enligt ovan läggs till handlingama

ffi:
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Anmälan till huvudman enligt 6 kap 10 S Skollagen - barn/elev
som känner sig kränkt2022-11-24
Sqmmqnfotlning
Barn och utbildningsnämnden har delegerat till ordforanden 2012-06-19 $ 96 att å
nämndens vägnar motta anmälningar från rektor om barn och elever som anser sig ha
blivit utsatta ftir kränkande behandling.

Genom ftirteckningar uttagnaur systemet ProReNata2022-10-10,2022-10-17,2022-
10-24,2022-10-31 och2022-ll-07 anmäls, av rektor gjorda anmälningar om barn och
elever som anser sig ha blivit utsatta fiir kränkande behandling.

Beslutsunderlog
B arn o ch utbildningsfiirvaltningens tj åinsteskrivel se 2022 - I I - I 4

Beslut

Barn och utbildningsnämnden beslutar

att anmälningsärenden enligt ovan läggs till handlingama

ffi:
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Anmälan till huvudman enligt 7 kap 19a g Skollagen - utredning
om frånvaro i förskoleklass, grundskola och grundsärskola
2022-11-24

Sommonfottning
Barn och utbildningsnåimnden har delegerat till ordöranden 2018-08-23 $ 108 att å
nämndens vägnar motta anmälningar från rektor om elevs frånvaro i forskoleklass,
grundskola och grundsärskola.

Genom forteckningar uttagna ur systemet ProReNata2022-10-17,2022-10-24 och
2022-10-31 anmäls, av rektor gjorda anmälningar om långvarig eller upprepad frånvaro
i fiirskol eklass, grundsko la o ch grundsärskol a.

Beslutsunderlog
B arn och utbildningsforvaltningens d änsteskrivel se 2022 - I I - I 4

Beslul

Bam och utbildningsnämnden beslutar

att anmälningsärenden enligt ovan läggs till handlingama
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lnformation från ordförande till barn och utbildningsnämnd
2022-11-24

Sommonfotlning
Barn och utbildningsnämndens ordfiirande Roger Ekeroos (M) påminner om att
fiirtroendevalda ska anmäla vilken mat som önskas på nämndens avslutningsmiddag
den 15 december

Barn och utbildningsnämnden gratulerar Karin Engdahl (S) och Caroline Henriksson
(UP) till femtiårsåldern med blomsterbukett.

Beslul

Barn och utbildningsnämnden beslutar

att godkänna informationen

signatur Utdragsbestyrkande
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Information från ungdomsfullmäktige
Sommonfottning
Barn och utbildningsnämndens ordfiirande hälsar styrelsen flor ungdomsfullmäktige
välkomna och styrelsen presenterar sig.

Styrelsen informerar om vad Ungdomsfullmäktige arbetar med;huvuduppdragen är att
unga får sin röst hörd och att de har lika mycket inflytande som vuxna, att lyfta fram
ungdomars rättigheter och att de f;ir säga vad de tycker i de större besluten gällande
Uddevalla kommun. Ungdomsfullmäktige framftir att de har en öppen kommunikation
med de olika nämndema.

Barn och utbildningsnämnden undrar hur intresserade ungdomar dr av politik i
Uddevalla. Styrelsen framftir att de ständigt arbetar med att nå ut till ungdomar fiir att
öka intresset fiir politik.
Barn och utbildningsnämnden undrar om ungdomsftirbunden är engagerade i
Ungdomsfullmäktige. Styrelsen svarar att allaungdomsforbund automatiskt har en plats
och att allaär välkomna.

Styrelsen framftir att ungdomama inte tror att de kan påverka i samhället och informerar
om ungdomsfullmäktiges budget samt vilka verktyg de har ftir att påverka.

Camilla Johansson (C) anser att elevernas arbetsmiljö är väldigt viktig och undrar hur
Ungdomsfullmäktige arbetar med det. Styrelsen informerar att de ska genomfora en
enkät om vad eleverna tycker om sin arbetsmiljö, om skolmaten, hur många som äter
skolmaten och hur eleverna mår i skolan. Resultatet kommer sedan att presenteras fiir
politikerna.

Barn och utbildningsnämnden frägar vad styrelsen anser om frukost i skolan. Styrelsen
menar att det inte är så många som kommer äta frukost men att eleverna behöver bra
skolmat och anser att det är bättre attläggamer pengar på skollunchen.

Styrelsen informerar om vad de iir stolta över att ha varit med och genomftirt och att de
har två möten per månad.

Förvaltningschef Staffan Lindroos uppmanar politikema att se Ungdomsfullmäktige
som en resurs och att ge dem de resurser som behövs for att kunna vara delaktiga.
Ordftirande håller med ftirvaltningschef och anser att nämnden behöver remittera fler
ärenden till Ungdomsfullmäktige.

Beslut

Barn och utbildningsnämnden beslutar

att godkänna informationen
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övriga frågor
Sommqnfotlning

o Deltasande på gymnasieskolans programråd
Sonny Persson (S) framftir ett Tack till barn och utbildningsnämnden från rektorerna på
de programråd som han har deltagit på. Nämndens deltagande uppskattas mycket av
verksamheten. I början av nästa mandatperiod väljs nya representanter fiir
gymnasieskolans programråd.

o Lokalresa
Vivian Fräknefiord (MP) framftr att det hade varit en fin avslutning på mandatperioden
att fatitta på de nya lokalerna som har beslutats om under mandatperioden.

Ordforande framft)r att ftirvaltningen tittar pädet men att den inte kommer hinna
genomöras innan äret är slut. Ordflorande kommer att bjuda in de som lämnar nämnden
till lokalresan under våren 2023.
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